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denne uka er det høytidelig skolestart for 
tusenvis av spente smårollinger som tar steget 
inn i det norske utdanningssystemet og 13 års 
skolegang. Romerike har noen få private skoler, 
men den store majoriteten av fem- og seksårin-
gene begynner i den offentlige skolen. Fellessko-
len er en svært viktig verdi ved det norske 
samfunnet. Kunnskap er naturligvis hovedmå-
let med skolen, men det er samtidig et enormt 
pluss at alle barn, uavhengig av sosial bakgrunn, 
personlige forutsetninger og foreldrenes tro og 
økonomi, kan gå i den samme skolen og gis like 
muligheter. Enhetsskolen har naturligvis sine 
mangler, men er den viktigste fellesarenaen vi 
har og er avgjørende for å utjevne forskjeller.
enten foreldrene har valgt offentlig eller privat 
for sine unge håpefulle, er de naturligvis opptatt 
av trygg skolevei. Til tross for betydelig utbyg-
ging av gang- og sykkelvei-
nettet, er behovet stort 
over hele regionen. Selv 
med videreføring av 
dagens innsats, vil det ta 
rundt 20 år før alle de 
farligste skoleveiene i vårt 
område er sikret. Det gjør 
foreldrekjøringen enda 
mer omfattende. Mor og 
far som er bekymret for 
ungenes sikkerhet, bidrar 
til økt trafikk og bringer 
oss inn i en ond sirkel. 
Mange skoleveier framstår 
på denne måten som en 
større trussel mot barnas 
trygghet, enn om alle 
hadde gått eller syklet til 
skolen. Det er en kjensgjer-
ning at travle foreldre ikke 
alltid er forbilder i trafik-
ken. Politiet vil i dag og i 
ukene som kommer 
aksjonere for trygg skolevei for å holde farten 
nede ved skolene. Forhåpentlig vil det bidra til 
at flere respekterer 30- og 40-grensene.
Gang- og sykkelveiutbygging er en av de beste 
investeringer samfunnet kan gjøre. Den åpen-
bare gevinsten er ikke bare trygge skoleveier og 
økt trafikksikkerhet; det handler også om 
miljøet og fysisk fostring for en generasjon hvis 
sittestilling kan bli en alvorlig helseutfordring i 
framtida. Større investeringer i gang- og sykkel-
veier vil slå positivt ut i nesten alle samfunns-
regnskaper de neste årene.

Knekk ei lus
høsten er høysesong for lus, og skoler og 
barnehager er i beredskap. Lusekammer og 
spesialsjampo tar raskt knekken på utøyet, men 
åpenhet er fremdeles det viktigste middelet for 
å bli kvitt luseplagen og hindre smittespredning.         
Foreldre må ikke kvie seg for å si ifra.

Trygg skole-
vei for alle

Gang- og sykkel-
veier er samfun-
nets beste  
investering
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spent: Martin Fredheim Knutsen er spent før siste semester av fengselsbetjent-utdanningen. Han gleder 
seg til å ta i bruk de nye lokalene i Lillestrøm.  alle Foto: lisBeth andResen

lillestRøm: 175 
kommende fengsels-
betjenter flyttet i går 
inn i de nye lokalene 
til Kriminalomsor-
gens utdanningssen-
ter i Lillestrøm.
Ida Save
ida.save@rb.no
47 07 51 35

Både Kriminalomsorgsdirekto-
ratet (KDI) og Kriminalomsor-
gens utdanningssenter (KRUS) 

er dermed samlet under sam-
me tak i Solheimsgata 21 i Lille-
strøm. KDI, som også tidligere 
har hatt lokaler i Lillestrøm, og 
de ansatte i KRUS flyttet inn 
tidligere i år, men nå er også 175 
aspiranter på plass i bygget teg-
net av Arkitektene Fosse og Aa-
sen. I den forbindelse var det 
mandag en offisiell åpning av 
det som har fått navnet Krimi-
nalomsorgens hus. 

Flyttet til Fetsund
Martin Fredheim Knutsen er en 
av de kommende fengselsbet-

jentene som i går gikk i gang 
med siste semester av utdan-
ningen sin på nytt studiested. 
Han gleder seg til å flytte inn i 
de nye lokalene i Lillestrøm. 

– Lokalene vi holdt til i før på 
Helsfyr var gamle med dårlige 
fasiliteter, så dette blir spen-
nende. Jeg har ikke sett så mye 
av bygget enda, men det lover 
godt. 

Fredheim Knutsen er opprin-
nelig fra Sarpsborg, men har nå 
flyttet til Fetsund.

– Jeg var lei av å pendle, og i 
praksis møtte jeg en aspirant 

– En gledens dag

kriminalomsorgen samlet i lillestrøm
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■ døgnet på nett

Politiet i Aurskog-Høland avholdt mandag ettermid-
dag en i Setskog. I løpet av en time og 20 minutter ble 
11 førere tatt for å kjøre for fort i 60-sona. – De aller 
fleste kjører for fort der, så vi lover flere kontroller, sier 
lensmann Svein Engen ved Aurskog-Høland lens-
mannskontor til Indre Akershus Blad. 10 førere ble 
ilagt hvert sitt forenklede forelegg og en mann i 
40-åra fra Oslo ble fratatt førerkortet etter å ha blitt 
målt til 95 km/t i 60-sona.

tok 11 på kort tid
arnfinn hanssen
utgavesjef
arha@rb.no
913 07 404

therese Barstad, 24, skjet-
ten.
– Ja, jeg har flyttet til svigerfor-
eldrene mine på Skjetten.

Jon moe, 26, Fornebu
– Jeg tar toget fra Lysaker, og 
kommer nok ikke til å være så 
mye her utenom studiene.

annikken gudbrandsen, 
25, moelv. 
– Jeg pendle fra  Moelv, men vil 
nok være en del i Lillestrøm.

Besi lokai, 22, oslo
– Det er gode kollektivmulig-
heter så jeg vil bo i Oslo, men 
vil nok bruke Lillestrøm en del.

Får flyttingen betydning 
for hvor du skal bo, og 
vil du bruke Lillestrøm 
utenom studiene?

Hva
mener du?

nyBygg: Kriminalomsorgens hus ligger i Solheimsgata, sentralt i 
Lillestrøm.

øvingscelleR: Det nye bygget har mange fasiliteter for 
aspirantene, blant annet øvingsceller, gymsal og bibliotek.

– En gledens dag

kriminalomsorgen samlet i lillestrøm
som har en tante med en hytte 
jeg kunne leie i Fetsund, så nå 
bor jeg der, forteller han.

Aspiranten har stor tro på at 
han vil benytte seg av Lille-
strøm utenom studiene. 

– Det er veldig fint her og en 
koselig plass. 

Bruker lillestrøm 
Marianne Vollan, direktør i 
KDI, erfarer at medarbeiderne 
bruker tilbudene Lillestrøm 
har, både hva gjelder spiseste-
der, butikker og arrangemen-
ter. 

– Jeg tror Lillestrøm vil merke 
at huset nå fylles, sier Vollan, 
som ser fram til å ha både den 
strategiske ledelsen og utdan-
ningsinstitusjonen under sam-
me tak. 

– Det blir fint å få på plass fle-
re i uniform som kan sette sitt 
preg på bygget. 

– en gledens dag 
Direktør i KRUS, Hans-Jørgen 
Brucker, sier til RB at det er en 
gledens dag å endelig ha alle på 
plass i Lillestrøm. Han ser også 
positivt på det å ha kontor i 

samme bygg som KDI. 
– Jeg er ofte i møter med di-

rektoratet, så nå blir det kortere 
avstander og også lettere å 
snakke uformelt sammen.

I tillegg til aspirantene og de 
ansatte, regner Brucker med at 
de årlig vil ha rundt 2000 kurs- 
og konferansegjester på besøk.

Nettopp dette ser ordfører 
Ole Jacob Flæten, som også var 
på plass under åpningen, på 
som viktig. 

– Det er mange som skal reise 
hit på grunn av dette bygget. 
Dette er også den første realise-

ringen av Lillestrøm Øst, som 
blir viktig for hvordan Lille-
strøm skal forandre seg, fortel-
ler Flæten.

Han sier det betyr mye å få 
kriminalomsorgen til Lille-
strøm.

– Vi har ventet lenge på dette, 
sier Flæten, som mener det er 
positivt at kunnskapsbyen Lil-
lestrøm nå får flere kompetan-
searbeidsplasser og enda en ut-
danningsinstitusjon.

Se bildeSerie av 
KriminalomSorgenS huS 

på rb.no.
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